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Op 5 maart j.l. heeft een gesprek plaatsgevonden tussen VGP en de kermisbonden Dam —
(BOVAK en NKB). Op korte termijn wordt een vervolgoverleg in gepland waar de

NVWA ook vertegenwoordigd zal zijn. De kermisbonden zullen een voorstel voor
Aanial paging's

de agenda doen.
5

e Nu tijdelijk niet beschikbaar is hoop ik dat jij voor dit

overleg beschikbaar bent.

* De kermisbonden hebben aangegeven dat zijn akkoord zijn met een

overleg op afstand. De NKB geeft aan dat Skype de voorkeur heeft. Ik heb

geen idee of dit bij mij gaat werken. De verbinding met ZOOM is erg

slecht. Telefoongesprekken met meerdere personen gaat meestal wel

goed.

Hieronder een overzicht van de belangrijkste onderwerpen - van dit moment, dus

mogelijk alweer achterhaald- waar de kermisbonden aandacht voor vragen met

toelichting.
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Situatie Corona
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Directie Voeding,

Op 18 maart 2020 heb ik de AKI via het secretariaat van het AKI overleg Gezondheidsbescherming

gevraagd me te laten weten wat de gevolgen voor keuringen van attractie- en Preventie

en speeltoestellen volgens het WAS ten gevolgen van het Corona virus zijn.
Kunnen de keuringen nog doorgang vinden? Datum

Zo nee, hoe groot is het probleem? Hoeveel (aantallen) toestellen kunnen er 28 maart 2020

niet gekeurd worden? Is de termijn van 4 maanden respijt bij overmacht

voldoende, of gaan we dan over 4 maanden een probleem krijgen? Zijn er

nog andere zaken die VWS zou moeten weten met betrekking tot het WAS en

het Corona virus?

Daarbij vermeld dat we allemaal de schade zowel voor de gezondheid als voor

de economie door het Corona virus willen beperken. En het mooi zou zijn als

de werkzaamheden er, met inachtheming van de voorgeschreven
veiligheidsmaatregelen, zo min mogelijk door gehinderd worden. In de

bijlage de reactie van TUV. Nav de mail van TUV heb ik ook telefonisch

overleg gehad. De keuringen gaan door en er worden creatieve oplossingen
gezocht om kosten te besparen.

De kermisbonden werken ook samen om de schade zo veel mogelijk te

beperken. In de bijlage een mailing die de beide bonden aan hun leden en

andere betrokken partijen gestuurd hebben. Ik heb deze mailing aan de NVWA

doorgestuurd.

De 3-jarige keuringen zijn nu aan de beurt waardoor er nu net topdrukte is. Een

goede planning - voor als we zicht hebben op wanneer het normale leven weer

op gang gaat komen
— is cruciaal. Daar is men zich van bewust en daar zal tzt

hopelijk ook naar gehandeld worden.

De reden waarom —aldus de BOVAK- sommige ondernemers de keuring pas op

het laatste moment willen uitvoeren, is dat een keuring een investering is

waarvan ze bang zijn dat ze het geld niet terug gaan zien.

Naar locatie rijden kost brandstof, maar er zijn initiatieven waar kosten

gedeeld worden.

Met vriendelijke groet,
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Op 5 maart heeft een overleg plaatsgevonden tussen VWS en de kermisbonden

Aanwezig waren

EE EE
5.1.2e

De agendapunten die niet besproken zijn zullen in een vervolgoverleg met de

NVWA aan de orde komen. Het uitdrukkelijke verzoek van de kermisbonden om

hier voldoende tijd voor in te plannen. Een uur is volgens hen te kort.

buiten verzoek

Directie Voeding,

Gezondheidsbescherming

en Preventie

Datum

28 maart 2020
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Directie Voeding,
Gezondheidsb

Van: < tuv-nord.com>
en Preventie

Verzonden: vrijdag 20 maart 2020 16:04

Datum

aminvws.nl>; nvwa.nl; 28 maart 2020

Onderwerp: FW: Gevolgen voor keuringen ten gevolgen van het Corona virus

n uw e-mail aan deIdoen wij u deze e-mail toekomen.

Ondanks het coronavirus COVID-19 gaat het keuren van attractie- en speeltoestellen zeker

wel door. Het keuren van toestellen vindt meestal in de buitenlucht plaats zonder de

aanwezigheid van mensen in de directe nabijheid waardoor de gezondheid van de

exploitanten en onze inspecteurs niet in het geding is. Tijdens het keuren volgen wij te allen

tijde de richtlijnen van het RIVM op.

Geachte mevrouw

Naar aanleiding va

Zodra attractieparken, kermissen en speelgelegenheden weer open gaan, mogen alleen

toestellen met een geldig certificaat in gebruik genomen worden. Toestellen zonder een geldig
certificaat moeten dus dicht blijven totdat deze gekeurd worden.

Wij zien een onnodige sterke terugloop in keuringsaanvragen wat ongetwijfeld een financiéle

impact in de markt zal hebben.

Als keuringen niet normaal plaats vinden, zal de situatie uiteindelijk alleen nog maar erger

worden, namelijk:
1. Zodra de kermissen en attractieparken weer open gaan hebben de keuringsinstanties te

weinig capaciteit om de hoos aan keuringsaanvragen op korte termijn te honoreren

waardoor toestellen alsnog niet open kunnen (de 4-maanden-temijn-regeling zal niet

meer toegepast kunnen worden omdat veel certificaten inmiddels al vervallen zijn);
2. Op moment dat toestellen alsnog niet open kunnen omdat de keuringsinstanties te weinig

capaciteit hebben, kunnen exploitanten en fabrikanten (nog meer) in financiéle

moeilijkheden komen;
3. Keurende instanties in financiéle moeilijkheden leidt tot minder keuringscapaciteit in de

markt.

Wij zijn sterk van mening dat het in ieders belang is dat keuringen van attractie- en

speeltoestellen juist nu zoveel mogelijk uitgevoerd worden. Ons inziens kan dat ook, want er is

keuringscapaciteit en er zijn toestellen. Een attractie kan bijvoorbeeld ook elders opgebouwd
worden, ook al is er geen kermis, eventueel samen met andere exploitanten zodat bijkomende
zodat kosten gedeeld kunnen worden.

Een eventuele verdenging van de geldigheid van het certificaat van goedkeuring als bedoeld in

de Nadere Regels geldend van 01-02-2017 t/m heden artikel 6 lid 2 is om bovenstaande

redenen niet direct van toepassing. In die unieke situatie dat verlenging mogelijk en echt nodig
is, is vier maanden voldoende.

Wij vertrouwen erop u voldoende te hebben geinformeerd. Als u vragen heeft, dan vernemen

wij dat graag. U kunt dan contact opnemen met ondergetekende.

Met vriendelijke groet / Regards,
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Directie Voeding,

Gezondheidsbescherming

en Preventie

De Nederlandse poftam

Kermisbond
28 maart 2020

Onderwerp: gevolgen annuleren keuringen vanwege coronavirus

Geachte dames en heren, beste collega’s,
Middels deze brief willen wij willen jullie informeren over de ontwikkelingen
rondom de ophanden zijnde attractiekeuringen. Wij hebben een e-mail ontvangen

van TUV-Nederland, waarin zij een tweetal voorstellen doen. Het eerste voorstel

was de te keuren attracties hun geldigheid te laten behouden voor de duur van

ten hoogste vier maanden na afloop van de huidige keuringsdatum (vervaldatum).
Het tweede voorstel was om landelijk een aantal terreinen te 'beleggen’ (op
initiatief van de kermisondernemers), waar exploitanten gezamenlijk hun

attracties kunnen opstellen en operationeel maken, zodat de periodieke keuringen
toch zoveel mogelijk door kunnen gaan.

Na direct contact te hebben gelegd met de TUV-Nederland, hebben wij

aangegeven dat het tweede voorstel op dit moment voor ons geen optie is. Wij
kunnen als kermisbranche nu geen extra kosten maken door eventueel personeel

terug te moeten halen of bijvoorbeeld extra brandstof te verbruiken. Wij hebben

als branchevertegenwoordigers benadrukt dat wij moeten aansturen op een

verruiming van de keuringsdatum met tenminste 4 maanden. En gezien de

ontwikkeling van het coronavirus en daarmee ons kermisseizoen eventueel zelfs

langer!
Om toch werkdruk weg te nemen bij TUV-Nederland hierbij een oproep aan

degene die hun attractie al wel gekeurd willen hebben en daarnaast voldoende

financiéle buffer hebben of die wellicht weinig kosten hoeven te maken voor

opbouw. Ga met TUV-Nederland in overleg om een nieuwe afspraak te maken

zodat we met elkaar alsnog iets meer spreiding in de keuringen kunnen

bewerkstelligen. Overleg met collega’s in de eigen woonplaats om gezamenlijk een

geschikt terrein te faciliteren en indien mogelijk met elkaar op- en af te bouwen.

Wij zijn tevens in overleg met de NVWA en het Ministerie van VWS omdat zij als

uitvoerende overheidsinstanties dit voorstel ook schriftelijk moeten ondersteunen

en bevestigen. Na contact met de NVWA was er gisteren, dinsdag 17 maart, een

overleg tussen de beide instanties over dit onderwerp.
Wanneer wij een bevestiging of brief inzake bovenstaand onderwerp hebben,
ofwel ontvangen dan zullen wij deze uiteraard delen. Opdat wij deze aan

gemeentes en vergunning verstrekkers kunnen laten zien. Ook verdere informatie

en ontwikkelingen zullen wij zoveel mogelijk met jullie delen en publiceren.
Daarnaast willen wij als beide bonden nogmaals bevestigen dat wij in deze tijd
samen moeten werken om te zorgen dat de belangen van eenieder in onze

branche behartigd worden.
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Hartelijke groet

De Nederlandse Kermisbond N.K.B.

Kermisbedrijfhouders - BOVAK

Nationale Bond van

Directie Voeding,

Gezondheidsbescherming

en Preventie

Datum

28 maart 2020
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